
 

 

 

REFERAT 

Skolebestyrelsesmøde  

Mandag 20.02.2023 

17.00 – 21.00 inkl. forplejning 

 

Deltagere: Thomas, Susanne, Henrik, Marie, Mia, Kasper, 

Flemming  

 

Efter aftale på sidste møde i december (januarmøde blev 

aflyst pga. sygdom) er dette møde udvidet med en time, 

og der er kun to punkter til drøftelse ud over de faste 

punkter: visionsproces og kommunikation. Vi skal dog 

også lige tale om blå fredag.  

Forberedelse:  

Læs trendkort igennem fra visionsprocesaftenen og 

udvælg de tre trends, du synes er mest vigtige  

Mødeleder:  

Marie/Thomas 

Referent:  

Flemming  

 

17.00 – 17.10 Nyt fra Elevrådet 

Eleverne informerer om nyt fra elevrådet m.m. 
 

Mødepunkt måtte udgå pga. manglende 

elevrådsrepræsentanter 

v/Signe, Freya 



 

 

17.10 – 17.20 Nyt fra personalegruppen 

Medarbejderne informerer om nyt fra 
personalegruppen. 
 

Indskolingen: 

 

Personalet er ramt af sygdom for tiden, så det 

kan være en udfordring at få det hele til at hænge 

sammen. I forbindelse med vinterferien endte der 

med at være overkapacitet, da en del børn, der 

skulle have været i pasning, endte med ikke at 

dukke op. Endeligt er der ved at blive gjort klar 

til Mini FO start 1. april. 

 

Udskolingen: 

 

Der arbejdes blandt personalet på fortsat at 

drøfte, hvordan samarbejdet mellem lærere og 

forældre kan forbedres, heriblandt er 

bestyrelsens initiativ omkring udarbejdelse af en 

opdateret kommunikationspolitik blevet taget 

positivt imod. 

v/ Susanne og 
Henrik 

17.20 – 17.40 Nyt fra ledelsen 

Nyt om tildelingsmodel 

Skoleudviklingssamtaler 

Meddelelsesbog 

 

Thomas orienterede omkring en kommunal 

revision af den økonomiske tildelingsmodel til 

skolerne i Gribskov, der indtil videre er “sparket 

til hjørne”, mens nogle deltaljer afklares - det vil 

således formentlig ikke være vedtaget inden det 

nye skoleårs begyndelse. 

 

Derudover er der lagt op til, at politikerne skal 

tage stilling til, om der i Gribskov kan indføres 

den såkaldte “Meddelelsesbog”, der dybest set 

skal opfattes som en individuel elevplan - en plan 

der opbevares i Aula, hvor planer for 

undervisningen og elevens individuelle 

målsætning dokumenteres. 

v/ Thomas 



 

 

17.40 - 19.10 Visionsproces (se forberedelse øverst) 
Opsamling fra sidst 
Det videre forløb – diskussion af trendkort – 
hvad vil vi fokusere på? – hvilke konsekvenser 
har det for skolen? – hvordan kommer vi videre i 
praksis? 
 
Udsættes til senere møde, da bestyrelsen ikke 
var tilstrækkelig mange til, at det syntes nyttigt. 

v/Thomas 

19.10 – 19.20 Pause  

19.20 – 20.35 Kommunikation 
Arbejde med principper 
Opsamling fra pædagogisk råd 
Forberedelse til kommende forældreforum 
Det videre forløb 
 
Der havde været møde med pædagogisk råd, 
hvor bestyrelsens tanker omkring formulering af 
nye principper for god kommunikation på 
Bjørnehøjskolen blev præsenteret. Det blev taget 
ganske positivt imod, og der var godt og 
engageret gruppearbejde, hvor forslag og 
forbedringer blev drøftet. Næste skridt i 
processen vil være at køre en lignende proces 
med forældrerepræsentanter. Trivselsforældre 
indkaldes til møde i forældreforum onsdag d. 
15. marts kl. 17.30-19.30. 

 

Generelt har den feedback der har været 

opfordret til, at de kommende 

kommunikationsprincipper bliver så enkle, at de 

kan benyttes som værktøj og som vejledning i 

ønskede adfærd og ikke være begrænsende. 

v/Thomas, Marie, 
Kasper, Jacob, 

Flemming, Julie 

20.35 – 20.45 Blå Fredag 
 
I forbindelse med forestående konfirmationer har 
bestyrelsen fået forespørgsel om skolens holding 
til at konfirmaderne kan få fri til at deltage i 
fejring konfirmanderne imellem. Bestyrelsen 
bakker gerne op om fællesskabet og den værdi 
en "blå dag” har. Men vi ser hellere, at fejringen 
afholdes på en fredag, således at det ikke 
negativt påvirker undervisningen dagen efter. 
Derfor har bestyrelsen vedtaget fredag d. 26. 
maj som “Blå Fredag” der afholdes fælles for alle 
skolens konfirmander uanset konfirmationsdag. 

v/ Marie og Thomas 



 

 

20.45 – 21.00 Evt. 
 
Der blev spurgt til hvad status er på at få 
etableret en skolepatrulje, som der har været talt 
om tidligere. Pt. afventer initiativet, at det 
kommunale udvalg og myndighederne tager 
initiativ til at etablere ekstra belysning, samt at 
videreføre det eksisterende fodgængerfelt til 
også at række ind over parkeringspladsen. 

 
Der planlægges at afholde en prøveperiode 
for Mobilfri skole” hvor alle klassetrin er 
klassetrin deltager. Prøveperioden vil 
sandsynligvis strække sig fra perioden efter 
sommerferien indtil efterårsferien. Så snart 
flere detaljer er kendte, vil det blive meldt ud. 

v/alle 

 

 

 

 

Punkter til kommende møder: 

 


